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PhDr. Čižmár: 

Keď už hovorím o materskej škole a detských jasliach, chcem sa opýtať, v priebehu jesenných 

mesiacoch bolo prezentované, že pri tých novovybudovaných parkovacích miestach pri 

jasliach budú zakomponované do trávnatých priestorov zatravňovacie tvárnice, zatiaľ ešte 

neboli. Pre informáciu ostatných kolegov, informácia je taká, že rodič s dieťaťom zaparkuje, 

tak má dve možnosti, buď preskakuje trávnatú plochu alebo musí naspäť po celej ceste sa 

vrátiť späť a prísť na chodník. Chcem sa opýtať, keď budú riešené tieto zatravňovacie 

tvárnice. 

 

Ing. Kolesár: 

K tvárniciam pred materskou školou, ja dávam do pozornosti, že kým parkoviská neboli, tak 

rodičia museli preskakovať o 2 m širší pás, než preskakujú teraz alebo obchádzať, čiže 

situácia nie je určite zhoršená. Aké možností mesto má, také využíva. Tie parkoviska neboli 

budované svojvoľne, boli budované podľa projektu. Ten projekt nepočítal so zatravňovacimi 

tvárnicami. Na podnety samozrejme pripravujeme, aby tie zatravňovacie tvárnice tam boli, 

takže budú doplnené, len čo to možností dovolia. Bude to riešené tak, ako to bolo prisľúbené, 

zatravňovacimi tvárnicami v priestore medzi parkovacími boxami a chodníkom.  
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